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Holzglasleiste auf FVP Profil aufschieben.

Slide the wooden glazing bead onto the FVP profile.

Bei Festverglasungen mit Glasleisten ist die Stopfdichtung

HA 3063 N m.F. einzusetzen. Nach Montage der äußeren Dichtung,

dem Einbau des Glases und der Verschraubung der Glasleisten wird

die Stopfdichtung von innen eingerollt und sorgt durch ihre Keilform

für zusätzlichen Anpressdruck zwischen Glas und äußerer Dichtung.

Vor der Montage der Dichtung ist im Eckbereich geeigneter Dichtstoff

anzugeben.

Die Dichtung wird im hinteren Bereich ca. 10 mm eingeschnitten. Der

Stoß der Dichtung wird mittig am oberen Querprofil ausgeführt. Die

Dichtung ist generell mit ca. 1% Übermaß einzubauen.
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In the case of fixed glazing with glazing profiles, the stuffing seal

HA 3063 N m.F. has to be used. After assembly of the outer seal, the

installation of the glass and the screwing of the glazing profiles, the

stuffing seal is rolled in from the inside and its wedge shape ensures

an additional contact pressure between the glass and the outer seal.

Prior to the installation of the seal, a suitable sealant should be

specified in the corner area.

The seal is about 10 mm in the rear area incised. The impact of the

seal is performed at the center of the upper cross-section. The seal

is generally to be installed with approx. 1% oversize.
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